参赛表格 REGISTRATION FORM



马来西亚钢材五金商会 MALAYSIA STEEL & METAL DISTRIBUTORS' ASSOCIATION



2025卡拉OK歌唱比赛暨晚宴

MSMDA Karaoke Singing Competition & Dinner 2025

日期DATE • 01/11/2025 (星期六/Saturday)

时间TIME● 7:00 pm 比赛开始 Competition starts

地点VENUE• HEE LAI TON RESTAURANT

12, Jalan Muhibbah 3, Taman Muhibbah, 43300 Seri Kembangan, Sel.

 公司商号 Company
 姓名(英)

 处名(英) Name (C) Name (E)
 Name (E)

 职位 年龄 性别 Gender Gender F机号码 Mobile No
 F机号码 Mobile No

参赛歌曲 初赛 Contest Song Initial Round ______

> 决赛 Final Round

本人同意遵守比赛规则,没有任何异议。

I have no objection and agree to abide by the rules and regulations of the competition.

参赛者签名 Contestant's Signature

商号盖章 Company's Stamp

商号负责人签署 PIC's Signature 商号负责人职位 PIC's Title 筹募活动基金、推广健康文娱活动及增进会员与职员间的感情

参加资格: 马来西亚钢材五金商会会员(雇主及雇员), 年龄18 岁或以上均可报名参赛。本会卡 拉OK 比赛历届冠军不得参赛。

谢绝职业歌手;参赛者如有虚报资料者,一经查悉,将取消其参赛资格。

规则:

- 1. 参赛者可自由洗歌,谢绝黄梅调。
- 参赛者需白备DVD或U盘; 如有损坏, 主办当局恕不负责。
- 3. 主办当局有权取消任何违反比赛规则之参赛资格,并不会作出任何赔偿。
- 4. 主办当局将礼聘资深评判评审比赛成绩,评审之裁判为最后决定,任何投诉恕不受 理。成绩将透明化现场公布。
- 进入决赛者所唱的歌曲,不可与初赛时同一歌曲。
- 在比赛进行时,如有迟到者,将被扣0.30分及将被排到最后参赛。
- 7. 获得最高分的首10 名位将晋人决赛以争取冠、亚、季军宝座。

试音时间:

3:00pm-5:00pm

按先到先试原则进行, 逾时将不予安排

比赛日期:

01/11/2025 (星期六)

5:00 pm 报到

5:30 pm 抽签, 如参赛者没有在指定时间 内抽签, 主办当局将代参赛者抽签。

7:00 pm 比赛开始

比赛地点:

沙登喜来登海鲜大酒家

HEE LAI TON RESTAURANT SDN BHD No. 12 Jalan Muhibbah 3.Taman Muhibbah. Seri Kembangan 43300 Selangor

本会秘书外

电话: 03-8945 6266

申邮: admin@metaldealer.com.my

报名截止日期:

10/10/2025 (星期五) 中午12 时

奖励:

冠军 - RM1,500 + 奖杯

季军 - RM 900 + 奖杯

优秀奖-RM 300+奖杯(7名)

最佳服装奖 - RM 300 +奖杯 最佳台风奖 - RM 300 + 奖杯

本简章如有不善之处,主办当局有 权增删之。主办当局拥有最终的决定权, 任何人士不可提出异议。

Objective: 1. FUND-RAISING, to promote social and cultural activity & to enhance the relationship amongst the members and their employees.

Eliqibility: Members of MSMDA (employers and employees), aged eighteen (18) and above are eligible to the contest. Past champions of MSMDA's karaoke competitions are NOT eligible to the contest.

Professional singers are strictly not allowed. Any false statement declared by the contestants shall be void and be disqualified from the contest.

RULES:

- 1. Contestants are free to choose their own songs, but traditional Chinese songs" Huang Mei Tiao" are not allowed.
- 2. Contestants must provide their own DVD OR Pendrive. The organizer shall not be responsible for any damage made to the discs.
- 3. The organizer reserve the right to reject any participant if his/her particulars submitted are not compliance with rules of the competition and no compensation will be given.
- 4. The organizer will engage experience judges and the results will be published on the spot. The decision of the judges shall be final and absolute and no complaint will be entertained.
- 5. The contesting songs shall not be the same for the initial and final round of the competition.
- 6. Once the competition begins, latecomers will have 0.30 marks deducted and will only be scheduled to perform at the end of the session.
- 7. The 10 contestants with highest scorings will be qualified to enter the final round to compete for Champion, 1st & 2nd Runner Up.

AUDITIONS:

3:00pm-5:00pm

First come, first served. Latecomers will not Tel: 03-8945 6266 be accommodated

COMPETITION DATE:

01/11/2025 (Saturday).

5:00 pm Registration

5:30 pm Draw to fix the sequence of the singer. If a contestant fails to attend during the draw period, the organizer will draw on their behalf.

7:00 pm Competition start

COMPETITION VENUE:

HEE LAI TON RESTAURANT SDN BHD No. 12 Jalan Muhibbah 3.Taman Muhibbah Seri Kembangan 43300 Selangor

REGISTER AT:

MSMDA Secretariate

Email: admin@metaldealer.com.my

CLOSING DATE:

12.00 noon on **10/10/2025** (Friday)

PRIZES:

Champion RM 1,500 + trophy 1st Runner Up RM 1,200 + trophy 2nd Runner Up RM 900 + trophy **Recognition Prizes** RM 300 + trophy (x7) Best Dressing Award RM 300 + trophy Best Stage Performance Award RM300+trophy

Others: The organizer reserve the full right to add or amend any parts of the conditions stated above and the decision of the organizer shall be final and absolute